
Referat fra FU-møde (lokalrådet) 

Torsdag d. 17. marts 2022 i Dagmar Bio 

Tilstede: Lars Svane, Mogens Nielsen og Paul Pedersen 

 

Dagsorden/referat: 

1. Nationalpark/Naturpark ved Paul 
Paul oplyste at han havde aftalt et møde med Tina Pedersen Skarrild Borgerforening om 

mulighederne for et tættere samarbejde omkring nye tiltag for div. aktiviteter, han nævnte 

at han ville bringe et forslag omkring naturparker på banen, forretningsudvalget vedtog at 

anmode Frederik Djernæs om at deltage i mødet. 
 

2. Paul ønsker at vi finder en ny til at erstatte ham i FU 
Paul meddelte at han fandt at det ville være en god ide om han blev udskiftet med et nyt 

medlem i FU. Ikke at han var ked af at medvirke, men der kunne være behov for en 

udskiftning og det var på tide der kom nyt blod og ideer i FU. der arbejdes videre med 

tanken. 

       

3. Køb af mejeriet 
Paul nævnte kort de tanker der var i Udviklingsselskabet om et evt. køb af “Sdr. Felding 

Mejeri” der afholdes borgermøde møde 3.  maj om et evt. køb. 

 

4. Indkaldelse til lokalrådsmøde 
a. Dagsorden til lokalrådsmøde 

Lars nævnte nogle resterende mangler i det igangværende byfornyelsesprojekt, det 

omfattede f.eks. udbedringen af afskallinger på maleriet på bagerens mur, bemaling på 

asfalten til beskyttelse af bløde trafikanter, samt opstilling af 2 lysmaster på 

parkeringspladsen, Mogens har efterfølgende indkaldt til møde. 

 

5. Trafiksikkerhedsmøde  
Det besluttedes at koncentrere mødet om trafikken i midtbyen, krydset 

Bjergevej/Skovbjergvej og Søndergade og evt. begrænsning af hastigheden i bymidten. 

 

6. Andet 

Ref. Paul Pedersen 


